
Adif no veu necessari soterrar el «f inger« del TAV i Girona

n«hauria d«assumir el cost

Foment mostra poc inter�s en els projectes dels trams de Por tbou i

Figueres-Llan�� de l'eix pirinenc

L«Ajuntament reivindica que el passad�s que uneix

l«estaci� del convencional amb la del TAV se soterri.

GIRONA | ROBERT VAN EECKHOUT

L'Ajuntament de Girona haur� de rascar-se la butxaca si vol

soterrar el f inger de l'estaci� del TAV -el passad�s que uneix el

vest�bul de l'edif ici del tren convencional amb el de l'Alta Velocitat-,

ja que Adif no considera que sigui una obra ni priorit�ria ni

necess�ria. Aix� �s el que es va desprendre de la reuni� que va

mantenir ahir el diputat giron� del PSC al Congr�s, Ëlex S�ez, amb

representants del Ministeri de Foment, en la qual es va posar en

focus sobre la necessitat de trobar solucions per la zona del Parc Central. El convenciment manifestat en

reiterades ocasions pel regidor d'Urbanisme de la ciutat, Carles Ribas, que Foment tiraria endavant amb l'obra,

queda aix� en entredit a l'espera que l'alcalde de Girona, Carles Puigdemont, es reuneixi de nou amb

representants del ministeri a principis del mes que ve.

Despr�s de passar revista de l'actualitat gironina i debatre les inversions priorit�ries de cara a l'elaboraci� dels

Pressupostos Generals de l'Estat per al 2015, S�ez va destacar ahir que tot i que Foment es mostra predisposat

a ?desencallar la situaci� del Parc Central de Girona, tamb� es desmarca de dos dels plantejaments formulats

per l'Ajuntament.

D'una banda, els representants d'Adif, entre els quals hi havia el director general Antonio Guti�rrez, van

remarcar que no entra en els plans de l'administraci� central soterrar el "f inger" de l'estaci� del TAV. Adif creu

que aquesta obra, la qual ha estat reivindicada en nombroses ocasions pel regidor d'Urbanisme Carles Ribas,

no �s ?necess�ria i que en el moment pressupostari actual, la infraestructura que hi ha �s suf icient. Per tant,

insta l'Ajuntament a assumir-ne el cost si vol tirar endavant l'obra.

D'altra banda, Adif tamb� va comunicar a S�ez que considera que l'avantprojecte presentat per l'Ajuntament per

la reposici� de la llosa del parc Central �s massa cost�s. L'administraci� creu que es poden rebaixar els 6,6

milions d'euros del plantejament del consistori giron�, i per aix� elaborar� un projecte alternatiu. Despr�s, s'haur�

de posar d'acord amb l'Ajuntament per veure quina forma acaba agafant, fet pel qual �s previsible que el greuge

del parc Central s'allargui encara un temps m�s.
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